

(12) International Application Status Report

Received at International Bureau: 06 September 2018 (06.09.2018)

Information valid as of: 08 February 2019 (08.02.2019)

Report generated on: 18 September 2019 (18.09.2019)

(10) Publication number:

WO2019/045514

(43) Publication date:

07 March 2019 (07.03.2019)

(26) Publication language:

English (EN)

(21) Application Number:

PCT/KR2018/010132

(22) Filing Date:

31 August 2018 (31.08.2018)

(25) Filing language:

English (EN)

(31) Priority number(s):

62/552,715 (US)

(31) Priority date(s):

31 August 2017 (31.08.2017)

(31) Priority status:

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

62/560,423 (US)

19 September 2017 (19.09.2017)

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

16/104,753 (US)

17 August 2018 (17.08.2018)

Priority document received (in compliance with PCT Rule 17.1)

(51) International Patent Classification:

H04W 72/04 (2009.01); **H04W 72/08** (2009.01); **H04W 74/08** (2009.01); **H04L 5/00** (2006.01)

(71) Applicant(s):

SAMSUNG ELECTRONICS CO., LTD. [KR/KR]; 129, Samsung-ro, Yeongtong-gu Suwon-si, Gyeonggi-do 16677 (KR) (*for all designated states*)

(72) Inventor(s):

NAM, Younghan; 665 Clyde Ave. Mountain View santa clara, California 94043 (US)

(74) Agent(s):

YOON & LEE INTERNATIONAL PATENT & LAW FIRM; 3rd Fl, Ace Highend Tower-5, 226, Gasan Digital 1-ro, Geumcheon-gu Seoul 08502 (KR)

(54) Title (EN): METHOD AND APPARATUS FOR RE MAPPING AND RATE MATCHING FOR ADVANCED RADIO SYSTEM

(54) Title (FR): PROCÉDÉ ET APPAREIL DE REMAPPAGE ET DE MISE EN CORRESPONDANCE DE DÉBIT POUR UN SYSTÈME RADIO AVANCÉ

(57) Abstract:

(EN): The present disclosure relates to a communication method and system for converging a 5th-Generation (5G) communication system for supporting higher data rates beyond a 4th-Generation (4G) system with a technology for Internet of Things (IoT). The present disclosure may be applied to intelligent services based on the 5G communication technology and the IoT-related technology, such as smart home, smart building, smart city, smart car, connected car, health care, digital education, smart retail, security and safety services. A method of a user equipment (UE) for receiving resource information is provided. The method comprises receiving, from a base station (BS), a synchronization signal/physical broadcast channel (SS/PBCH) including a master information block (MIB); receiving, from the BS, SystemInformationBlockType1 (SIB1) comprising a first ssb-PositionsInBurst indicating indexes of SS/PBCH blocks for which the UE does not receive other signals or channels in resource elements (REs) that overlap with REs corresponding to the SS/PBCH blocks.

(FR): La présente invention concerne un procédé et un système de communication permettant de faire converger un système de communication de 5ème génération (5G) permettant de prendre en charge des débits de données supérieurs, au-delà de ceux d'un système de 4ème génération (4G), avec une technologie de l'Internet des objets (IdO). La présente invention peut être appliquée à des services intelligents basés sur la technologie de communication 5G et sur la technologie associée à l'IdO, tels qu'une maison intelligente, un bâtiment intelligent, une ville intelligente, une voiture intelligente, une voiture connectée, des soins de santé, l'enseignement numérique, le commerce de détail intelligent, et des services de sécurité et de sûreté. L'invention concerne également un procédé d'un équipement utilisateur (UE) pour recevoir des informations de ressources. Le procédé

comprend la réception, à partir d'une station de base (BS), d'un canal de diffusion physique/signal de synchronisation (SS/PBCH) comprenant un bloc d'informations maître (MIB) ; la réception, en provenance de la BS, d'un SystemInformationBlocType 1 (SIB1) comprenant une première ssb-PositionsInBurst indiquant des indices de blocs SS/PBCH pour lesquels l'UE ne reçoit pas d'autres signaux ou canaux dans des éléments de ressources (RE) qui se chevauchent avec des RE correspondant aux blocs SS/PBCH.

International search report:

Received at International Bureau: 10 December 2018 (10.12.2018) [KR]

International Report on Patentability (IPRP) Chapter II of the PCT:

Not available

(81) Designated States:

AE, AG, AL, AM, AO, AT, AU, AZ, BA, BB, BG, BH, BN, BR, BW, BY, BZ, CA, CH, CL, CN, CO, CR, CU, CZ, DE, DJ, DK, DM, DO, DZ, EC, EE, EG, ES, FI, GB, GD, GE, GH, GM, GT, HN, HR, HU, ID, IL, IN, IR, IS, JO, JP, KE, KG, KH, KN, KP, KR, KW, KZ, LA, LC, LK, LR, LS, LU, LY, MA, MD, ME, MG, MK, MN, MW, MX, MY, MZ, NA, NG, NI, NO, NZ, OM, PA, PE, PG, PH, PL, PT, QA, RO, RS, RU, RW, SA, SC, SD, SE, SG, SK, SL, SM, ST, SV, SY, TH, TJ, TM, TN, TR, TT, TZ, UA, UG, US, UZ, VC, VN, ZA, ZM, ZW

European Patent Office (EPO) : AL, AT, BE, BG, CH, CY, CZ, DE, DK, EE, ES, FI, FR, GB, GR, HR, HU, IE, IS, IT, LT, LU, LV, MC, MK, MT, NL, NO, PL, PT, RO, RS, SE, SI, SK, SM, TR

African Intellectual Property Organization (OAPI) : BF, BJ, CF, CG, CI, CM, GA, GN, GQ, GW, KM, ML, MR, NE, SN, TD, TG

African Regional Intellectual Property Organization (ARIPO) : BW, GH, GM, KE, LR, LS, MW, MZ, NA, RW, SD, SL, ST, SZ, TZ, UG, ZM, ZW

Eurasian Patent Organization (EAPO) : AM, AZ, BY, KG, KZ, RU, TJ, TM